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در گام نخست، پیگیریِ سینماگران شیرازی نتیجه داد

انجمن سینما جوانان استان فارس، تغییر مکان میدهد
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلانی فارس: موقعیت مکانی ساختمان فعلی انجمن سینمای جوانان شیراز مورد رضایت فیلمسازان نیست .

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ، هنر و رسانه گزارش خبر، حمیدرضا قانعی، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس در دیدار با دکتر علی جعفری معاون
اداری-مالی انجمن سینمای جوانان ایران و هیئت همراه با ابراز نارضایتی از وضعیت ساختمان فعلی انجمن سینمای جوانان شیراز گفت: موقعیت
مکانی ساختمان فعلی انجمن سینمای جوانان شیراز مورد رضایت فیلمسازان نیست ضمن اینکه انجمن برای برگزاری کارگاهها و از لحاظ اداری و کارهای
جنبی فضای شکیل تر و مناسبتری نیاز دارد که اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس برای تامین مکان مناسب تر و در شان فیلمسازان استان فارسی

تلاش خواهد کرد.
وی با اعلام اینکه مدیر انجمن سینمای جوانان فارس را به شورای معاونین اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس اضافه کرده ایم افزود: با

همکاری انجمن سینمای جوانان ایران امیداریم شرایطی را فراهم کنیم که استان فارس به جایگاه واقعی خود در فیلمسازی نزدیک شود.
قانعی از آمادگی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان فارس برای همکاری با انجمن سینمای جوانان جهت برگزاری جشنواره منطقه ای فیلم به

میزبانی شیراز خبر داد و گفت: برای سال آینده و حتی نیمه دوم امسال آمادگی کامل میزبانی جشنواره منطقه ای را داریم.
در ادامه دکتر علی جعفری، معاون اداری-مالی و عضو هیئت مدیره انجمن سینمای جوان ایران با بیان اینکه اکثر افراد موفقی که امروز در سینمای بلند
داستانی داریم، سابقه آنها به آموزش و فعالیت در انجمن سینمای جوان برمیگردد، تصریح کرد: هرسال موسم جشنواره فیلم فجر که میرسد، چشمها

به اسامی تازهای جلب میشود که «کار اولی» هستند و ردپای اکثر آنها در انجمن سینمای جوان دیده میشود.
جعفری با اشاره به وضعیت نامناسب ساختمان فعلی انجمن سینمای جوانان شیراز و بیان اینکه ساختمان فعلی قطعاً باید تغییر کند از اعلام آمادگی

کامل انجمن سینمای جوانان ایران برای هر نوع همکاری برای رفع این مشکل خبر داد.
ابراهیم شیشهگر مدیر انجمن سینمای جوانان استان فارس نیز در این دیدار با بیان اینکه استان فارس و شیراز در تصمیم گیری ها نیازمند نگاه کلانتر و
ویژه ای است افزود: ساختمان انجمن سینمای جوان شیراز را به لحاظ موقعیت مکانی و محیطی شایسته فیلمسازان این شهر نمی دانیم و خواستار

مساعدت در اختصاص ساختمانی مناسب جهت انجمن سینمای جوان شیراز هستیم.
وی در ادامه اولویت انجمن را در دوره جدید حمایت از تولید دانست و افزود: فیلمسازان فیلمنامه های خود را در پرتال انجمن سینمای جوانان ثبت

کنند تا بشود شرایط حمایت از آثار آنها را فراهم کرد.

شایان ذکر است: همه ی این ها در حالیست که پیش تر تعدادی از سینماگرانِ شیرازی در بیانیه هایی مطالبه گرانه، خواهانِ تغییراتی از قبیل تغییر
ساختمان انجمن سینماجوانان فارس، بهبود و ارتقای تجهیزاتِ فنی انجمن سینماجوانان فارس برگزاریِ سالانه و مداوم جشنواره فیلم کوتاه شیراز و

...شده بودند، که در گامِ نخست شاهد زمینه های تغییر ساختمانِ دفتر انجمن سینماجوانان فعلی هستیم .


